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PAOOR.0012.5.3.2024.NJO 
 
 

PROTOKÓŁ Nr 3/2024 
 

z posiedzenia Komisji Wsi i Samorządu 
Rady Miejskiej w Śremie odbytego  18 października 2024 r. o godz. 15:30 

w sali nr 24 Urzędu Miejskiego w Śremie, Pl. 20 Października 1. 
 

Przewodnicząca Komisji zwołała posiedzenie Komisji Wsi i Samorządu Rady 
Miejskiej w Śremie na 18 października 2024 roku, zawiadomienie stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Posiedzeniu przewodniczyła Radna Nina Stępa, udział w nim wzięli 
Członkowie Komisji wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu.  

• Tomasz Przybylski – nieobecny usprawiedliwiony. 

Ponadto w  posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

1. Grzegorz Wiśniewski -  Burmistrz Śremu, 
2. Cezary Strzelec -Radny, 
3. Katarzyna Łeńska – Szewczak - Radna,  
4. Magdalena Joachimiak – Z-ca Naczelnika PPS, 
5. Tomasz Klaczyński – Przewodniczący Rady, 
6. Robert Mielcarek – Naczelnik PRK, 
7. Rada Sołecka Pyszącej – wg. listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 

do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Komisji po stwierdzeniu kworum pozwalającego na 
podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 15:30 otworzyła 
posiedzenie, powitała Członków Komisji, Panią Sołtys Pyszącej wraz z Radą 
Sołecką i zgromadzonych Gości. 

Następnie Przewodnicząca przeszła do porządku obrad przedstawiając 
wniosek Burmistrza w sprawie wycofania z porządku obrad na posiedzeniu 
Komisji Wsi i Rozwoju projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 
skupu żyta dla celu obliczania podatku rolnego. 
(Wniosek stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu).  
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Przystąpiono do głosowania w sprawie wniosku Burmistrza dotyczącego 
wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej 
ceny skupu żyta dla obliczenia podatku rolnego 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
ZA (6) 
Justyna  Bąkowska, Łukasz  Brzeziński, Maria Sokołowska-Nowak, Nina Stępa, 
Edward Szczepański, Bartosz Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Tomasz Przybylski 
 

Podsumowując wyniki głosowania Przewodnicząca Komisji stwierdziła, iż 
wniosek Burmistrza w sprawie wycofania z porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celu obliczania podatku 
rolnego został zdjęty z porządku obrad przez Członków Komisji.  

 
Porządek obrad został przyjęty w następującej wersji: 

1. Przyjęcie protokołu 2/2024 z posiedzenia Komisji.  
2. Opiniowanie zgłoszonych projektów uchwał: 

a) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
w obrębach: Orkowo, Zbrudzewo, Dąbrowa, Bystrzek i Śrem – etap I; 

b) w sprawie zgłoszenia sołectwa Szymanowo i sołectwa Wyrzeka 
do programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”; 

3. Spotkanie z Sołtysem i Radą Sołecką wsi Pysząca. 
4. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 

Ad 1. Przyjęcie protokołu 2/2024 z posiedzenia Komisji. 

Przewodnicząca Komisji przekazała, że do protokołu 2/2024 z ostatniego 
posiedzenia Komisji nie zgłoszono uwag.  

Wobec powyższego stwierdziła, iż protokół z posiedzenia Komisji został 
przyjęty bez odczytywania. 

Na tym punkt zakończono.   
 
Ad 2. Opiniowanie zgłoszonych projektów uchwał: 

a) w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
w obrębach: Orkowo, Zbrudzewo, Dąbrowa, Bystrzek i Śrem – etap I; 
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Projekt uchwały wraz z skutkami finansowymi zreferowała Magdalena 

Joachimiak.  
Następnie Przewodnicząca Komisja otworzyła dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały.  

Dyskusja nie została podjęta.  

Następnie Magdalena Joachimiak przeszła do omawiania uwag 
nieuwzględnionych, złożonych do miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w obrębach: Orkowo, Zbrudzewo, Bystrzek i Śrem.  
(Wykaz uwag nieuwzględnionych, złożonych do miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w obrębach: Orkowo, Zbrudzewo, 
Dąbrowa, Bystrzek i Śrem, stanowi załącznik nr 4 do protokołu).  

 
Magdalena Joachimiak Z-ca Naczelnika PPS przedstawiła uwagę „1”. 
Następnie Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję nad uwagą „1” 

Dyskusja nie została podjęta.  

Przystąpiono do Głosowania w sprawie UWAGI -1 -"za" odrzuceniem 
zgłoszonej uwagi i przyjęciem stanowiska Burmistrza.  

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
ZA (6) Justyna  Bąkowska, Łukasz  Brzeziński, Maria Sokołowska-Nowak, Nina 
Stępa, Edward Szczepański, Bartosz Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Tomasz Przybylski 
 

Komisja Wsi i Rozwoju w obecności 6 członków komisji, jednogłośnie, 
odrzuciła zgłoszoną uwagę „1” i przyjęła stanowisko Burmistrza.  
 

Magdalena Joachimiak Z-ca Naczelnika PPS przedstawiła uwagę „2”. 
Następnie Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję nad uwagą „2” 

Dyskusja nie została podjęta.  

Przystąpiono do Głosowania w sprawie UWAGI -2 -"za" odrzuceniem 
zgłoszonej uwagi i przyjęciem stanowiska Burmistrza.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
ZA (6) Justyna  Bąkowska, Łukasz  Brzeziński, Maria Sokołowska-Nowak, Nina 
Stępa, Edward Szczepański, Bartosz Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Tomasz Przybylski 
 

Komisja Wsi i Rozwoju w obecności 6 członków komisji, jednogłośnie 
odrzuciła zgłoszoną uwagę „2” i przyjęła stanowisko Burmistrza.  
 

Magdalena Joachimiak Z-ca Naczelnika PPS przedstawiła uwagę „3”. 
Następnie Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję nad uwagą „3” 

Dyskusja nie została podjęta.  

Przystąpiono do Głosowania w sprawie UWAGI -3 -"za" odrzuceniem 
zgłoszonej uwagi i przyjęciem stanowiska Burmistrza.  

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
ZA (6) Justyna  Bąkowska, Łukasz  Brzeziński, Maria Sokołowska-Nowak, Nina 
Stępa, Edward Szczepański, Bartosz Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Tomasz Przybylski 
 

Komisja Wsi i Rozwoju w obecności 6 członków komisji, jednogłośnie 
odrzuciła zgłoszoną uwagę „3” i przyjęła stanowisko Burmistrza.  
 

Magdalena Joachimiak Z-ca Naczelnika PPS przedstawiła uwagę „4”. 
Następnie Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję nad uwagą „4” 

Dyskusja nie została podjęta.  

Przystąpiono do Głosowania w sprawie UWAGI - 4 -"za" odrzuceniem 
zgłoszonej uwagi i przyjęciem stanowiska Burmistrza.  

 



5 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
ZA (6) Justyna  Bąkowska, Łukasz  Brzeziński, Maria Sokołowska-Nowak, Nina 
Stępa, Edward Szczepański, Bartosz Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Tomasz Przybylski 
 

Komisja Wsi i Rozwoju w obecności 6 członków komisji, jednogłośnie 
odrzuciła zgłoszoną uwagę „4” i przyjęła stanowisko Burmistrza.  
 

Magdalena Joachimiak Z-ca Naczelnika PPS przedstawiła uwagę „5”. 
Następnie Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję nad uwagą „5” 

Dyskusja nie została podjęta.  

Przystąpiono do Głosowania w sprawie UWAGI -5 -"za" odrzuceniem 
zgłoszonej uwagi i przyjęciem stanowiska Burmistrza.  

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
ZA (6) Justyna  Bąkowska, Łukasz  Brzeziński, Maria Sokołowska-Nowak, Nina 
Stępa, Edward Szczepański, Bartosz Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Tomasz Przybylski 
 

Komisja Wsi i Rozwoju w obecności 6 członków komisji, jednogłośnie 
odrzuciła zgłoszoną uwagę „5” i przyjęła stanowisko Burmistrza.  
 

Magdalena Joachimiak Z-ca Naczelnika PPS przedstawiła uwagę „6”. 
Następnie Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję nad uwagą „6” 

Dyskusja nie została podjęta.  

Przystąpiono do Głosowania w sprawie UWAGI - 6 -"za" odrzuceniem 
zgłoszonej uwagi i przyjęciem stanowiska Burmistrza.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
ZA (6) Justyna  Bąkowska, Łukasz  Brzeziński, Maria Sokołowska-Nowak, Nina 
Stępa, Edward Szczepański, Bartosz Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Tomasz Przybylski 
 

Komisja Wsi i Rozwoju w obecności 6 członków komisji, jednogłośnie 
odrzuciła zgłoszoną uwagę „6” i przyjęła stanowisko Burmistrza.  
 

Magdalena Joachimiak Z-ca Naczelnika PPS przedstawiła uwagę „7”. 
Następnie Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję nad uwagą „7” 

Dyskusja nie została podjęta.  

Przystąpiono do Głosowania w sprawie UWAGI - 7 -"za" odrzuceniem 
zgłoszonej uwagi i przyjęciem stanowiska Burmistrza.  

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
ZA (6) Justyna  Bąkowska, Łukasz  Brzeziński, Maria Sokołowska-Nowak, Nina 
Stępa, Edward Szczepański, Bartosz Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Tomasz Przybylski 
 

Komisja Wsi i Rozwoju w obecności 6 członków komisji, jednogłośnie 
odrzuciła zgłoszoną uwagę „7” i przyjęła stanowisko Burmistrza.  
 

Magdalena Joachimiak Z-ca Naczelnika PPS przedstawiła uwagę „8”. 
Następnie Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję nad uwagą „8” 

Dyskusja nie została podjęta.  

Przystąpiono do Głosowania w sprawie UWAGI - 8 -"za" odrzuceniem 
zgłoszonej uwagi i przyjęciem stanowiska Burmistrza.  

 



7 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
ZA (6) Justyna  Bąkowska, Łukasz  Brzeziński, Maria Sokołowska-Nowak, Nina 
Stępa, Edward Szczepański, Bartosz Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Tomasz Przybylski 
 

Komisja Wsi i Rozwoju w obecności 6 członków komisji, jednogłośnie 
odrzuciła zgłoszoną uwagę „8” i przyjęła stanowisko Burmistrza.  
 

Magdalena Joachimiak Z-ca Naczelnika PPS przedstawiła uwagę „9”. 
Następnie Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję nad uwagą „9” 

Dyskusja nie została podjęta.  

Przystąpiono do Głosowania w sprawie UWAGI - 9 -"za" odrzuceniem 
zgłoszonej uwagi i przyjęciem stanowiska Burmistrza.  

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
ZA (6) Justyna  Bąkowska, Łukasz  Brzeziński, Maria Sokołowska-Nowak, Nina 
Stępa, Edward Szczepański, Bartosz Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Tomasz Przybylski 
 

Komisja Wsi i Rozwoju w obecności 6 członków komisji, jednogłośnie 
odrzuciła zgłoszoną uwagę „9” i przyjęła stanowisko Burmistrza.  
 

Następnie przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowania 
projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w obrębach: Orkowo, Zbrudzewo, Dąbrowa, Bystrzek i Śrem – 
etap I;  

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



8 

 

Wyniki imienne 
ZA (6) Justyna  Bąkowska, Łukasz  Brzeziński, Maria Sokołowska-Nowak, Nina 
Stępa, Edward Szczepański, Bartosz Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Tomasz Przybylski 
 

Przewodnicząca Komisji podsumowując wyniki głosowania stwierdziła, iż 
Komisja w obecności 6 członków, jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
przedłożony projekt uchwały.  
 
 

b) w sprawie zgłoszenia sołectwa Szymanowo i sołectwa Wyrzeka 
do programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”; 

Projekt uchwały zreferował Robert Mielcarek Naczelnik PRK.  
Następnie Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję nad 

przedstawionym projektem uchwały.  

W dyskusji głos zabrali. 

Radna Justyna Bakowska 
zapytała, czy wszystkie sołectwa z gminy mogą brać udział w programie 
„Wielkopolska Odnowa Wsi 2020 +”. 

Naczelnik PRK Robert Mielcarek  
odpowiedział, udział w programie może wziąć wieś, która na zebraniu 
wiejskim podejmie uchwałę o zgłoszeniu sołectwa, następnie przekazując 
dokumenty z zebrania do Urzędu Miejskiego, gdzie sporządzony jest projekt 
uchwały podejmowany na sesji Rady Miejskiej.   

Burmistrz Śremu Grzegorz Wiśniewski 
istotną informacją przy naborach w ramach konkursu „ Pięknieje Wielkopolska 
Wieś”, jest to że mogą brać w niej udział tylko trzy sołectwa.  

Naczelnik PRK Robert Mielcarek 
poinformował, iż w tym roku zostały złożone trzy wnioski, dofinansowanie 
otrzymał Mechlin i Krzyżanowo, natomiast jeden projekt został odrzucony. 

Tomasz Klaczyński  
zapytał, czy omawiany projekt uchwały można jeszcze zmienić, skoro są dwa 
sołectwa, a mogą być trzy. Dodał, iż sołectwo Pysząca jest zainteresowane 
programem. W tym celu odbyło się spotkanie dotyczące opracowania 
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strategii. W związku z powyższym zapytał, jaki jest termin na opracowanie 
strategii, aby można było zgłosić sołectwo do programu.  

Burmistrz Śremu Grzegorz Wiśniewski 
wyjaśnił, iż jeżeli dziś zgłaszamy w projekcie uchwały dwa sołectwa to nie 
zamyka, to furtki pozostałym sołectwom. Opracowaną strategię rozwoju wsi 
przyjmuje uchwałą zebranie sołeckie ,następnie przygotowany przez urząd 
projekt uchwały skierowany jest na sesję Rady Miejskiej. Natomiast nabór 
w Urzędzie Marszałkowskim jest odrębną kwestią i odbywa się na przełomie 
marca i kwietnia.  

Przewodniczący Rady Tomasz Klaczyński 
zapytał, do kiedy sołectwo musi opracować sołecką strategię rozwoju, aby 
mogło wziąć udział w projekcie. 

Naczelnik PRK Robert Mielcarek 
w pierwszej kolejności trzeba wymyślić przedsięwzięcie, posiadać wkład 
własny np. część funduszu sołeckiego, aby zebrać punkty. Wówczas sołectwo 
mogłoby zostać zgłoszone w 2026 roku. 

Przewodniczący Rady Tomasz Klaczyński 
zapytał, od czego sołectwo powinno rozpocząć prace.  

Naczelnik PRK Robert Mielcarek 
poinformował, iż sołectwo w styczniu powinno  zgłosić do urzędu chęć udziału 
w programie, w następnej kolejności Moderator, pomoże opracować sołecką 
strategię rozwoju. Ten dokument zostaje przyjęty uchwałą przez Radę 
Sołecką, która przekazuje do Urzędu dokumenty, na podstawie których 
zostaje sporządzony projekt uchwały podejmowany na sesji Rady Miejskiej. 
W dalszej kolejności razem z Panią sołtys zgłaszamy zadanie do konkursu. 
Strategia jest opłacona z środków własnych gminy. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie zaopiniowanie projektu uchwały 
w sprawie zgłoszenia sołectwa Szymanowo i sołectwa Wyrzeka do programu 
„Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”wraz z autopoprawką  

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
ZA (6) Justyna  Bąkowska, Łukasz  Brzeziński, Maria Sokołowska-Nowak, Nina 
Stępa, Edward Szczepański, Bartosz Żeleźny 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (1) Tomasz Przybylski 
 

Przewodnicząca Komisji podsumowując wyniki głosowania stwierdziła, iż 
Komisja w obecności 6 członków, jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie 
przedłożony projekt uchwały.  
 
(Opinia stanowi złącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 
 
Ad 3. Spotkanie z Sołtysem i Radą Sołecką wsi Pysząca. 

Sołtys Agnieszka Śniegocka przywitała wszystkich uczestników posiedzenia 
informując, iż mieszkanką wsi Pysząca jest od 12 lat, a od 20 czerwca br. pełni 
funkcję sołtysa. Następnie przedstawiła strukturę, demografię, zrealizowane 
inwestycje oraz potrzeby wsi.  

Najważniejsze potrzeby sołectwa to: 

• remont ulicy Długiej od strony drogi wojewódzkiej w kierunku 

Dolska, 

• dokończenie budowy ulicy Ceglanej, 

• budowa ul. Wierzbowej, Parkowej, 

• wymiana ogrzewania w świetlicy wiejskiej, montaż klimatyzacji,  

• zarośnięte rowy melioracyjne, 

• brak chodnika i oświetlenia na drodze wojewódzkiej do przystanków 

autobusowych,  

• „wchodzenie” rolników z uprawą w pas drogowy .  

W dalszej kolejności Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję w tym 
punkcie posiedzenia. 
 
W dyskusji głos zabrali. 

Burmistrz Śremu Grzegorz Wiśniewski 
podziękował, Pani Sołtys za zaangażowanie sołectwa w pomoc powodzianom.  
Następnie poinformował, iż lista potrzeb sołectwa jest długa, a jedyną 
możliwością pozyskania funduszy na budowę dróg lokalnych jest fundusz od 
Pani Wojewody. Niestety drogi w gminie Śrem, które mieszą się w kryteriach 
Pani Wojewody możemy policzyć na palcach. Bierzemy pod uwagę ulicę Długą, 
która spełnia wymogi tj. m.in. : łączenie się z drogą Wojewódzką, wzdłuż ulicy 
znajdują się obiekty publiczne i podmioty gospodarcze. Otrzymanie 
dofinansowania planowane jest na 2027 rok. Obecnie przygotowywana jest 
ulica Grunwaldzka, pozostałe projekty raczej nie mają żadnych szans, aby 
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otrzymać dofinansowanie. Co roku pod fundusz dróg przygotowujemy, taką 
drogę na terenie gminy Śrem, które jest w stanie powyższe dofinansowanie 
otrzymać.  
Natomiast co do chodnika znajdującego się przy drodze wojewódzkiej to 
procedowany jest projekt trzeciego etapu obwodnicy  przez WZDW. Firma 
EKOPROJET z Krakowa, która na zlecenie przygotowuje tą dokumentację 
ominęła 18 działek, w tej chwili czekamy na poprawioną dokumentację, która 
zostanie przekazana do RDŚ. W tym projekcie opracowana jest ścieżka pieszo-
rowerowa prowadząca od skrzyżowania ulicy Staszica i Grunwaldzkiej i 
kończąca się w Pyszącej.  
Co do rowów, to nie wie kogo to jest kompetencja. W poniedziałek to sprawdzi 
i jeśli naszych Spółek Wodnych, wówczas przekaże Pani sołtys informację, czy 
Pysząca będzie „ realizowana” w przyszłym roku.  
Jeśli chodzi o następną kwestię, czyli wymianę ogrzewania w świetlicy 
wiejskiej i montaż klimatyzacji, to obecnie gmina przymierza się do pozyskania 
środków zewnętrznych na wymianę źródła ogrzewania w placówkach 
oświatowych w Dąbrowie i Zbrudzewie, jeżeli uda się pozyskać środki, 
wówczas przymierzymy się do świetlic wiejskich.   
Co do ul. Ceglanej i rolników, którzy „wchodzą” w drogę, to jest to problem 
wielu sołectw.  

Przewodniczący Rady Tomasz Klaczyński 
dodał, iż jeśli chodzi o ulicę Ceglaną to obecnie 42 tys. z budżetu sołeckiego 
jest przeznaczone na jej budowę, a cały budżet sołecki wynosi 48 tys. Na 
ostatnim zebraniu wiejskim zadecydowano, aby tą kwotę przeznaczyć na inne 
inwestycje, jednakże w tym momencie robi się problem, ponieważ projekt 
drogi jest ważny do 2027 roku. 

Przemysław Górny 
poinformował, iż jako Rada Sołecka nie chcieliby wstrzymywać tej inwestycji. 

Przewodniczący Rady Tomasz Klaczyński 
dodał, iż trzy budżety sołeckie zostały przeznaczone na budowę tej drogi, w 
związku z tym skierował pytanie do Pana Burmistrza, czy w tym przypadku 
realizacja inwestycji mogłaby zostać zrealizowana z budżetu gminy.  

Burmistrz Śremu Grzegorz Wiśniewski 
odpowiedział iż sytuacja finansowa jest w jakiś sposób ograniczona, a 
praktycznie na każdej wiosce budżet sołecki przeznaczany jest w 100 % na 
infrastrukturę, typu chodniki, oświetlenie itp.  
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Radny Bartosz Żeleżny 
zapytał o losy drugiego budynku w Pyszącej, a mianowicie budynku w którym 
znajduje się ochotnicza straż pożarna, dla którego została przeprowadzona 
wycena oraz projekt budowlany, który ma swoją ważność. 

Burmistrz Śremu Grzegorz Wiśniewski 
poinformował, że na obecną chwilę gmina nie będzie realizowała, żadnych 
projektów, oprócz tych, na które zostały pozyskane środki zewnętrzne. 
W związku z tym, że jest ich bardzo dużo, trudno mu w tym momencie 
odpowiedzieć. Środki pieniężne zaplanowane na inwestycje w budżecie gminy 
będą przeznaczone na projekty, które mają dofinansowanie ze środku 
zewnętrznych.  

Radny Bartosz Żeleźny 
odpowiedział, czy OSP otrzyma powyższą informację.  

Burmistrz Śremu Grzegorz Wiśniewski 
dodał, iż pełną wiedzę co do dochodów będzie miał, po przeanalizowaniu 
sytuacji finansowej budżetu gminy, wówczas informacja zostanie przekazana.  

Przewodniczący Rady Tomasz Klaczyński 
zapytał, czy mieszkańcy mają możliwość  korzystania z nowej sali 
gimnastycznej, znajdującej się przy Szkole Podstawowej w Pyszącej.  

Burmistrz Śremu Grzegorz Wiśniewski 
poinformował, iż tą kwestię powinni omówić z dyrektorem szkoły, ponieważ 
sala została przekazana do majątku szkoły i to on odpowiada za jej 
funkcjonowanie.  
Przewodniczący Rady Tomasz Klaczyński 
odpowiedział, że z takiej możliwości korzystają mieszkańcy Dąbrowy. 
 
Na tym dyskusję zakończono.  

Na tym punkt zakończono.  
 
Ad 4. Sprawy bieżące w zakresie działania Komisji. 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję w tym punkcie posiedzenia.  

W dyskusji głos zabrali.  

Radny Łukasz Brzeziński  
zapytał,  kiedy planowane są przycięcia martwych drzew znajdujących się  na 
Alei Platanowej w Psarskiem oraz Alei Kasztanów w Błociszewie. 
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Burmistrz Śremu Grzegorz Wiśniewski 

Powiedział, iż drogi powiatowe są w kompetencji Powiatowego Zarządu Dróg.  

Dyskusję zakończono. 

Na tym punkt zakończono.  

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodnicząca Komisji –Nina Stępa 
podziękowała za udział w posiedzeniu Komisji zaproszonym Gościom, 
Członkom Komisji, zamykając obrady o godz. 16:31. 

Na tym posiedzenie Komisji i protokół zakończono. 
 
 

Przewodniczył 
      PRZEWODNICZĄCA 
Komisji Wsi i Samorządu  
 
              /-/Nina Stępa 
 
 
 
 

Załączniki: 
1) Zawiadomienie o komisji; 
2) Lista obecności Członków Komisji i lista obecności gości; 
3) Wniosek Burmistrza  
4) Wykaz uwag nieuwzględnionych, złożonych do miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębach: Orkowo, Zbrudzewo, 
Dąbrowa, Bystrzek i Śrem, 

5) Opinia dot. projektu uchwały. 

 
 
Protokolant: 
Jolanta Napieralska  
Podinspektor  


